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Protokół nr XXI/2020 
z przebiegu sesji Rady Gminy Sieciechów 

z dnia 29-05-2020 

Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 13:00) 

Miejsce posiedzenia – Sala konferencyjna. 

Ustawowy skład rady gminy – 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 13 radnych. 

Protokołowano – zgodnie z porządkiem obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Sieciechów Pani Monika 
Krawczyk, która przywitała radnych i wójta wraz z pracownikami Urzędu Gminy. Na 
podstawie listy obecności stwierdziła kworum.  

Sprawdzenie obecności 

Nazwisko i imię Statut 
Agnieszka Kuś TAK 
Anna Kowalczyk TAK 
Barbara Czerska TAK 
Daniel Drachal TAK 
Henryk Aleksander Abramczyk TAK 
Jadwiga Piórkowska TAK 
Justyna Pachnia TAK 
Marek Chołuj TAK 
Mirosław Pułka TAK 
Mirosław Sylwester Szewc TAK 
Monika Agnieszka Krawczyk TAK 
Paweł Witosław NIE 
Piotr Jan Bieniarz TAK 
Ryszard Bogusław Kupis TAK 
Stanisław Potyra NIE 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad 

Porządek obrad odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami. 
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5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

6. Odpowiedź Wójta na zapytania i wnioski radnych. 

7. Przedstawienie „Raportu o stanie gminy za 2019 rok”. 

8. Bezpieczeństwo publiczne i porządek na terenie gminy. 

9. Funkcjonowanie Gminnej Biblioteki Publicznej w Sieciechowie i jej Filii w Zajezierzu 
w 2019 roku. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umów dzierżawy nieruchomości. 

2) Pozostawienia bez rozpatrzenia petycji  Koalicji Polska Wolna od 5G. 

3) Zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2024. 

4) Zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2020. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jego 
przyjęcie. W glosowaniu udział wzięło 12 radnych, za przyjęciem wniosku głosowało 12 
radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 

Wynik głosowania 

Za: 12 100% 
Przeciw: 0 0% 
Wstrzymuje się: 0 0% 
Brak głosu: 0  
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Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji rady gminy. 

Radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem. Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc 
Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jego przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, 
za przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie 
było. Protokół z sesji nr XX został przyjęty jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 12 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami. 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który w punktach omówił sprawozdanie ze swojej 
działalności za okres od 29.04.2020 r. do 29.05.2020 r. 

1. Złożenie wnioseku o dofinansowanie programu Mazowiecki Instrument Wsparcia 
Ochrony Powietrza gospodarki niskoemisyjnej do Urzędu Marszałkowskiego; 

2. Złożenie wniosku o wyposażenie klasopracowni tematycznych w Starych Słowikach 
do Ministerstwa Edukacji; 

3. Złożenie wniosku na dofinansowanie zakupu laptopów dla rodzin 3+  
z terenu Gminy Sieciechów z programu „Zdalna Szkoła+; 

4. Podpisanie umowy na przebudowę drogi w Słowikach Starych – Leśna Rzeka 
5. Udział w odbiorze  chodnika w Woli Klasztornej wraz ze Starostą Powiatu 

Kozienickiego; 
6. Udzielenie dotacji dla SP ZZOZ w Kozienicach na zakup Mobilnego RTG w kwocie 

15 000,00 zł; 
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7. Złożenie wniosku do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej w Warszawie na usuwanie azbestu z  terenu Gminy Sieciechów 
na kwotę 21 043,82 zł. 

Ad. 5 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Głos zabrała Pani Monika Krawczyk, która zgłosiła wniosek o zaplanowanie w budżecie 
gminy Sieciechów na 2020 rok środków niezbędnych na doprowadzenie sieci kanalizacyjnej 
do działek nr. 38 i 39 przy ul. Ks. Sałka w Zajezierzu i postawienie dodatkowej studzienki 
aby funkcjonowanie tej instalacji przebiegało bezproblemowo. Na ten cel proponuje 
przekazać środki ze sprzedaży działki nr. 133 na ul. Lotniskowej. W imieniu młodzieży z 
Zajezierza, zwróciła się z prośbą o zakup siatek na bramki. Pan Wójt odpowiedział, że być 
może uda się kupić siatki ze środków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych. 

Głos zabrał Pan Mirosław Szewc, który zwrócił uwagę na problemy z Ośrodkiem Zdrowia w 
Sieciechowie. Z uwagi na pandemię wirusa koronawirusa kontakt z lekarzem ograniczany jest 
do konsultacji telefonicznej lub odsyła się pacjentów do przychodni w Zajezierzu. W istotny 
sposób utrudnia to dostęp do opieki medycznej, w szczególności dla osób mniej mobilnych. 
Pan Wójt odpowiedział, że należałoby doprowadzić do spotkania z Panią Prezes Eltermedu, 
ponieważ sytuacja z przychodnią się nie poprawia pomimo uprzednich interwencji w tej 
sprawie. 

Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który stwierdził, że kolejne restrykcje związane z 
pandemią są znoszone, a Przychodnia Eltermed wciąż nie wróciła do normalnej pracy. 
Przysparza to wiele problemów ich pacjentom. 

Głos zabrał Pan Ryszard Kupis i zapytał o internet światłowodowy. Pan Wójt poprosił Panią 
Mirosławę Pachocką o udzielenie odpowiedzi. Głos zabrała Pani Pachocka, która wyjaśniła, 
że firma, która zajmuje się budową sieci światłowodowej występuje do ministerstwa 
Cyfryzacji z wnioskiem o środki na ten cel. Gmina skontaktowała się z firmą, która położyła 
światłowody w Gminach Garbatka-Letnisko i Kozienice, ale jej przedstawiciel poinformował, 
że projekt już zakończono. Natomiast kilka dni temu zwróciła się do Gminy firma Fibee, 
która  w najbliższym czasie będzie montować światłowody na naszym terenie. W odpowiedzi 
zostało wystosowane pismo, informując, że jesteśmy zainteresowani i otwarci na współpracę. 

Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który ponownie poruszył sprawę przejścia dla pieszych  
na ul. Kozienickiej koło cmentarza przy ul. Polnej. Otrzymaliśmy odpowiedź z GDDKiA w 
Zwoleniu, że wniosek o przejście został uwzględniony, ale do tej pory nie zostało ono 
utworzone. Samochody znacznie przekraczają prędkość w tym miejscu i stwarzają zagrożenie 
szczególnie dla dzieci idących do szkoły. Pan Radny zasugerował aby sprawę tę ponaglić. 

Głos zabrała Pani Agnieszka Kuś, która w imieniu mieszkańców Słowik podziękowała 
Wójtowi za zakupienie nowej szyby do wiaty przystanku autobusowego, która została 
zniszczona przez wandali. 

Głos zabrał Pan Mirosław Szewc, który zapytał kiedy zostanie ogłoszony przetarg na budowę 
drogi w Mozolicach Małych, na którą składaliśmy wniosek o dofinansowanie. Pan Wójt 
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odpowiedział, że na razie jesteśmy na liście, że nasz wniosek spełnił wszystkie wymogi 
formalne. Natomiast umowa nie została jeszcze podpisana. W zeszłym roku umowy z 
Urzędem Marszałkowskim zostały podpisane w miesiącu czerwcu. 

Głos zabrał Pan Piotr Bieniarz, który poprosił aby zorganizować spotkanie radnych z 
Zajezierza z inwestorem, który remontuje dworzec kolejowy w Zajezierzu. Pan Radny 
proponuje aby przy okazji remontu dworca inwestor wybudował chodnik dla pieszych do 
przejścia przez tory kolejowe. Pan Wójt odpowiedział, że w związku z tym, że na tej trasie 
będzie panował zwiększony ruch oraz w pobliżu przejścia był wypadek śmiertelny, można by 
się posunąć dalej i wnioskować o przejście podziemne. Pan Piotr Bieniarz powiedział, że za 
torowisko jest odpowiedzialna zupełnie inna spółka PKP niż za dworzec kolejowy. Odbył już 
z nimi rozmowę telefoniczną i został poinformowany, że nie ma możliwości wybudowania 
przejścia podziemnego ani kładki nad torowiskiem. Mogą jedynie pozostawić to przejście, 
które jest obecnie. Przejście podziemne mogą wybudować jeśli gmina poniesie koszty tej 
inwestycji. Głos zabrał Pan Wójt, który powiedział, że gminy nie stać na wybudowanie 
takiego przejścia, może natomiast wybudować chodnik jeżeli takie przejście by powstało. 
Pracownicy Urzędu postarają się  zorganizować spotkanie z przedstawicielami spółki PKP 
PLK, która jest odpowiedzialna za torowisko. 

Głos zabrał Pan Marek Chołuj, który poinformował, że w odpowiedzi na swój wniosek o 
wybudowanie przejścia podziemnego, otrzymał pismo odmowne, ponieważ PKP nie posiada 
na ten cel środków i obecne przejście jest według nich wystarczające. 

 

Ad. 6 Odpowiedź Wójta na zapytania i wnioski radnych. 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który udzielił odpowiedzi na wnioski: 

- odnośnie wniosku Pana Henryka Abramczyka, który prosi o zaplanowanie w budżecie 
gminy Sieciechów na 2020 rok środków niezbędnych do wykonania nawierzchni z bloczków 
betonowych drogi gminnej w m. Sieciechów na działkach od ul. Wiśniowej w kierunku ul. 
Brzozowej i Letniskowej w kwocie 60 000 zł, Pan Wójt poinformował, że zaplanowana 
zostanie kwota 50 000 zł na ułożenie drogi z zakupionych wcześniej bloczków. 

- odnośnie wniosku Pana Henryka Abramczyka, który ponawia wniosek o zaplanowanie w 
budżecie gminy Sieciechów na 2020 rok środków niezbędnych do wykonania kanalizacji na 
ul. Kozienickiej w Sieciechowie a także w pierwszej kolejności podłączenia budynku szkoły i 
ośrodka zdrowia w kwocie 1 000 000 zł. Na ten cel proponuje zaciągnięcie pożyczki w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Pan Wójt wyjaśnił, że 
w dalszym ciągu próbujemy się uporać z niedociągnięciami w wybudowanej już części 
kanalizacji, poza tym spłacamy pożyczki zaciągnięte w poprzednich kadencjach. Pan Wójt 
uważa, że gminy obecnie nie stać na kolejną pożyczkę. Zaplanowana zostanie kwota 
20 000 zł na projekt i kosztorys oraz prosi o zaplanowanie w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na rok 2021 kwoty 1 000 000 zł na budowę kanalizacji. 

- odnośnie wniosku Stowarzyszenia „Słowik”, które prosi o zaplanowanie w budżecie gminy 
Sieciechów na 2020 rok środków w kwocie 154 086,41 zł na budowę świetlicy wiejskiej w 
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miejscowości Słowiki Folwark w związku ze złożeniem do LGD „Puszcza Kozienicka” 
wniosku o dofinansowanie, Pan Wójt poinformował, że w budżecie gminy Sieciechów 
zaplanowana zostanie dotacja dla Stowarzyszenia w wysokości 150 000 zł. 

- odnośnie wniosku samorządu wsi Mozolice Duże, który wnosi o zaplanowanie w budżecie 
na 2020 rok środków w kwocie 15 000 zł na dokończenie chodnika na terenie rekreacyjno-
wypoczynkowym, Pan Wójt poinformował, że zaplanowana zostanie kwota 10 000 zł na ten 
cel. 

- odnośnie wniosku Pana Piotra Bieniarza, który wnioskował o poprawienie nawierzchni na 
ul. Parkowej, Pan Wójt poinformował, że w obecnej chwili nie ma już środków w budżecie 
gminy. Jeśli z zaplanowanych już inwestycji zostaną jakieś pieniądze, Pan Wójt proponuje 
przeznaczyć na tan cel 7 000 zł. 

 

Ad. 7 Przedstawienie „Raportu o stanie gminy za 2019 rok”. 

Głos zabrał pan Wójt Arkadiusz Guba, który omówił Raport o stanie Gminy za 2018 rok. W 
swojej wypowiedzi przedstawił kwestie:  

1. Charakterystyka Gminy. 
2. Informacje finansowe i inwestycyjne. 
3. Informacja o stanie mienia komunalnego. 
4. Informacja o realizacji polityk, programów i strategii. 
5. Realizacja uchwał Rady Gminy. 
6. Współpraca  Gminy Sieciechów z Lokalną Grupą Działania „Puszcza Kozienicka”. 
7. Współpraca  Gminy Sieciechów ze Związkiem Gmin Ziemi Kozienickiej. 
8. Oświata i edukacja. 
9. Kultura. 
10. Sport i rekreacja. 
11. Agroturystyka. 

Pan Wójt podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do powstania Raportu. Zaprosił 
Radnych do debaty oraz zgłaszania opinii na temat przedstawionego Raportu. 
Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk poinformowała Radnych, że debata nad 
Raportem nastąpi na kolejnej sesji. 

Ad. 8 Bezpieczeństwo publiczne i porządek na terenie gminy. 

Głos zabrała Pani Wiceprzewodnicząca, która poinformowała, że w tym roku nie odbyła się 
zaplanowana wizyta wyjazdowa komisji Ogólnospołecznej do Komisariatu w Gniewoszowie 
z powodu pandemii koronawirusa. Pan Komendant Komisariatu Policji w Gniewoszowie 
Podinspektor Adam Kultys przesłał informację o stanie bezpieczeństwa na terenie działania 
Komisariatu Policji w Gniewoszowie za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2019 roku, które 
zostało dokładnie omówione podczas prac w komisjach. Pani Wiceprzewodnicząca pokrótce 
omówiła wyżej wymienioną informację. 
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Głos zabrała Pani Mirosława Pachocka, która odczytała sprawozdanie Prezesa Zarządu 
Oddziału Gminnego OSP w Sieciechowie Pana Kazimierza Mastalerza, z którym Radni nie 
mieli możliwości się zapoznać. 

Uwag do sprawozdań nie wniesiono. 

Ad. 9 Funkcjonowanie Gminnej Biblioteki Publicznej w Sieciechowie i jej 
Filii w Zajezierzu w 2019 roku. 

Głos zabrała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk, która poinformowała, że Rada 
Gminy otrzymała na piśmie sprawozdanie z funkcjonowania Biblioteki za 2019 rok, które 
zostało dokładnie omówione podczas prac w komisjach, żadna z komisji nie wniosła uwag do 
sprawozdania. Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który poprosił aby w miarę możliwości 
zorganizować obchody Pacyfikacji Kępic i Święto 28-palu. Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli 
sytuacja epidemiologiczna na to pozwoli, to obchody te zostaną zorganizowane. 

Ad. 10. Podjęcie uchwał 

 

Ad. 10.1 Podjęcie uchwały nr XXI/117/20 w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy 
nieruchomości. 

Treść uchwały nr XXI/117/20 odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. 
Uchwała była omawiana podczas komisji. Uwag do uchwały  nie zgłoszono, więc Pani 
Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było.  
Uchwała nr XXI/117/20 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy nieruchomości została przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
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Ryszard Bogusław Kupis ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 10.2 Podjęcie uchwały nr XXI/118/20 w sprawie pozostawienia bez 
rozpatrzenia petycji  Koalicji Polska Wolna od 5G. 

Treść uchwały nr XXI/118/20 odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. 
Uchwała była omawiana podczas komisji. Głos zabrał Pan Piotr Bieniarz, który odczytał 
uzasadnienie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do niniejszej Uchwały. Uwag do uchwały  
nie zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział 
wzięło 13 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów  przeciwnych i 
wstrzymujących nie było.  Uchwała nr XXI/118/20 w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia 
petycji  Koalicji Polska Wolna od 5G została przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
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Ad. 10.3 Podjęcie uchwały nr XXI/119/20 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej na lata 2020-2024. 

Treść uchwały nr XXI/119/20 odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. 
Uchwała była omawiana podczas komisji. Głos zabrała Pani Skarbnik Halina Wrona, która 
pokrótce wyjaśniła zmiany w budżecie gminy i Wieloletniej Prognozie Finansowej. Uwag do 
uchwały  nie zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W 
głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów  
przeciwnych i wstrzymujących nie było.  Uchwała nr XXI/119/20 w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2024 została przyjęta jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 10.4 Podjęcie uchwały nr XXI/120/20 zmian w Budżecie Gminy 
Sieciechów na rok 2020. 

Treść uchwały nr XXI/120/20 odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. 
Uchwała była omawiana podczas komisji. Uwag do uchwały  nie zgłoszono, więc Pani 
Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 13 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów  przeciwnych i wstrzymujących nie było.  
Uchwała nr XXI/120/20 zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2020. została przyjęta 
jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
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Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 13 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 11 Sprawy różne 

Głos zabrała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk, która poprosiła Państwa Radnych 
o zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji budżetu Gminy Sieciechów na 2019 rok, 
ponieważ na sesji czerwcowej Rada będzie udzielać bądź nie wotum zaufania dla Wójta. 
Głos zabrał Pan Radny Henryk Abramczyk, który podziękował Panu Wójtowi za ustawienie 
2 toalet TOI TOI przy plaży nad Jeziorem Czaple na okres wakacyjny. 
Głos zabrał Pan Marek Chołuj, który zapytał o zbiórkę popiołu, ponieważ sezon grzewczy się 
już zakończył. Pan Wójt odpowiedział, że na ostatniej sesji obiecał, że zorganizuje zbiórkę 
popiołu. Niestety firma Ma-Ga, z którą mamy podpisaną umowę, ma trudności ze 
znalezieniem miejsca gdzie mogłaby go wywieść. Wysypisko w Radomiu RADCOM, gdzie 
uprzednio popiół był przyjmowany, odmówiła jego przyjęcia. W chwili obecnej można oddać 
popiół indywidualnie na PSZOK. 
Głos zabrał Pan Piotr Bieniarz, który poprosił o zakup tablic informacyjnych z nazwami ulic 
do Zajezierza tzw. Kamelonki. 

Głos zabrała Pani Wiceprzewodnicząca, która złożyła życzenia z okazji Dnia Samorządowca. 

Ad. 12 Zamknięcie sesji 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Pani Wiceprzewodnicząca zakończyła obrady XXI 
sesji Rady Gminy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Karolina Fuks 
Przewodniczący Rady Gminy 

Stanisław Potyra 


